
 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА, ЗЕМЕДЕЛИЕ 

И ГОРИ 

П Р О Т О К О Л № 1 8  

от заседанието на Постоянната комисия по опазване на околната среда, 

земеделие и гори, проведено на 11.06.2020 г. 

Днес, 11.06.2020 г., се проведе "чрез платформата CISCO Webex 

Meeting - връзка" заседание на Постоянната комисия по опазване на 

околната среда, земеделие и гори. Заседанието беше открито от г-жа Лорита 

Радева - председател на комисията в 09.30 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към 

протокола – Приложение № 1. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения изменения и 

допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Лорита Радева – за 

Анна Стойкова- за 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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Альоша Даков - за 

Симеон Колев - за 

Радослав Абрашев - за 

Тома Белев – за  

Иван Виделов - за 

Иван Таков – за 

Карлос Контрера – за 

 

По т. 1 от дневния ред: 

Информация № СОА20-ВК66-4309/1/09.06.2020 г. относно обект 

реконструкция на ул. „Монтевидео“ – етап III от П.Т.55 (ул. „Академик 

Константин Пашев“) до ул. „763“, район „Овча купел“ с вносител Арх. 

Здравко Здравков – главен архитект на СО. 

 Г-жа Е. Милушева направи изложение по информацията. 

 Г-н А. Даков направи препоръка към вносителите, тъй като 

експертната оценка е от преди година да се внасят информациите по-рано. 

Става въпрос за реконструкция на линеен обект на ул. „Монтевидео“. 

Предлага да се възприеме по-различен подход при компесаторното 

озеленяване да бъде и 1:3 за плодните дървета. Има възможност на такава 

дължина да се извърши компенсиране 1:3. 

 Г-жа Л. Радева отбеляза, че изградената подземна инфраструктура би 

препятствала изпълнението, като улично озеленяване върху част от този 

участък. 

 Г-н Т. Белев каза, че се присъединява към предложението на г-н 

Даков. Каза, че е важно да се компенсира озеленяването на самата улица. 

Предложи компесаторното озеленяване да бъде на самия булевард с високи 

дървета. 

 Г-жа Л. Радева отбеляза, че винаги когато се работи за частен имот 

извън границите на имота първата стъпка е да се търси възможност за 

улично озеленяване. Като обща препоръка да се запише в становището, като 

едроразмерна дървесна растителност. 

 Г-жа Е. Милушева поясни, че във всички случаи се препоръчва да се 

извърши улично озеленяване, но специалистите казват,  че предвид 

подземната инфраструктура това е невъзможно. В обхвата на тази 

реконструкция има уверение, че поне от едната страна на улицата има 

възможност да се направи улично озеленяване. Видовият състав ще се иска 

да бъде такъв какъвто е в останалата част на ул. „Монтевидео“. 

 Г-жа Л. Радева отбеляза, че се работи в участък от вече започнала 

реконструкция.  



 Г-н Т. Белев попита за видовете по ул. „Монтевидео“? 

 В отговор г-жа Милушева каза, че има и шестили. Стандартните 

фиданки, които са извършват в уличното озеленяване са между 2-2,5 м. 

 Г-н А. Даков предложи проект по част „Паркоустройство“ да бъде 

представен на вниманието на ПК по ООСЗГ. 

 Г-жа Е. Милушева отбеляза, че все още няма проект по част 

„Паркоустройство“. 

Въз основа на състоялите се разисквания по предоставената 

информация, г-жа Л. Радева обобщи становището на комисията, като 

подложи на гласуване. 

1. Комисията подкрепя премахването на 25 броя дървета в обект 

реконструкция на ул. „Монтевидео“ – етап III от П.Т.55 (ул. 

„Академик Константин Пашев“) до ул. „763“, район „Овча купел“, 

като се предлага да се извърши компесаторно засаждане на 

растителност, която компенсира цялата премахнатата такава в 

съотношение 1:3. Да се използват всички възможности за засаждане 

на компенсиращата растителност, като улично озеленяване и видов 

състав и размер на засадената растителността в останалата 

реконструирана част на ул. „Монтевидео“. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Лорита Радева – за 

Анна Стойкова- за 

Альоша Даков - за 

Симеон Колев - за 

Радослав Абрашев - за 

Тома Белев – за  

Иван Виделов - за 

Иван Таков – за 

Карлос Контрера – за 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 09.50  часа председателят закри 

заседанието на комисията. 

 

Протоколът е изготвен на 12.06.2020 г.   



Изготвил:  
 /Иванка Благова/ 

Председател на ПКООСЗГ: 

 

/Лорита Радева/ 

 
 
 
Зам.председател на ПКООСЗГ: _____________________ 

 /Анна Стойкова/ 

 
Зам.председател на ПКООСЗГ: _____________________ 

 /Альоша Даков/ 

  
 [дата на подписване] 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ПРИЛОЖЕНИЕ № 2 към протокола от извънредно заседание на 

Постоянната комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори 

проведено на  11.06.2020 г., /четвъртък/ 09.30 часа което ще се проведе 

"чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка" 

Дневен ред на заседанието 
 

№ по 

ред 
Наименование: Вносители: 

1  3 

1.  Информация № СОА20-ВК66-4309/1/09.06.2020 

г. относно обект реконструкция на ул. 

„Монтевидео“ – етап III от П.Т.55 (ул. „Академик 

Константин Пашев“) до ул. „763“, район „Овча 

купел“. 

Арх. Здравко 

Здравков – главен 

архитект на СО 

2.  Разни.  

 

 


